

Brugsanvisning

Tillykke med dit nye Bon-fire® produkt

Vi håber, at du vil få stor glæde og mange gode oplevelser med dette nye produkt.

Bon-fire® er udeliv på en ny måde, og vil være med til at samle familie og venner omkring det levende ildsted.

Bon-fire® betyder ‘‘glædesblus’’, og det er vort håb, at du også vil få denne oplevelse af produktet.

Best regards
Bon-fire®

NB! Bon-fire® fralægger sig ethvert ansvar ved misbrug af Bon-fire bålfad, og det må anbefales, at der udvises stor forsigtighed ved brug af Bon-fire® krydderiholder sammen med det levende ildsted.

Owners manual

Congratulations with your new Bon-fire® product.

We hope you will enjoy many new adventures with this new product.

Bon-fire® is outdoor living in a new way, and will bring family and friends together around the out door fire place.

Bon-fire® means joyful time around the fire, and we hope you will agree on this interpretation.

Best regards
Bon-fire®

NB! Bon-fire® disclaims any responsibility in cases of abuse of the Bon-fire® brazier, and great caution is recommended whenever using the Bon-fire® spicerack together with open fire.

Gebrauchsanweisung

Herzlichen Glückwunsch mit ihrem neuen Bon-fire® Erzeugnis.

Hoffentlich wird diesen neuen Erzeugnis Ihnen freuen und Abenteuer geben.

Bon-fire® ist Freiluftleben auf eine neue Weise, und man kann die Familie und die Freunde um die Feuerstelle sammeln.

Bon-fire® bedeutet Freudenfeuer und wir hoffen dass Sie auch bei der Anwendung des Erzeugnisses Freudenfeuer finden!

Mit freundlichen Grüssen
Bon-fire®

NB! Bon-fire® ablehnt jede Verantwortung von Missbrauch von das Bon-fire® Feuerstelle. Immer Vorsicht walten lassen bei der Anwendung von Bon-fire® Gewürzständer zusammen mit offenem Feuer.

1. Krydderiholder og kværne bruges i forbindelse med 3-benet, eller ganske enkelt som holder til at sætte direkte på bordet.
2. Når krydderiholderen ønskes anbragt på Bon-fire 3-benet, ventes der til madlavningen på 3-benet er påbegyndt, dvs. på det tidspunkt, hvor der ikke længere er risiko for høje flammer. Inden krydderiholderen pålæres på 3-benet, tager man kværnene ud af holderen. Tag krydderiholderen med ene hånd, tryk på logoet så næbet/klemmen åbnes ganske lidt. Løft lidt op i toppen/låget på 3-benet med den anden hånd og tryk næbet/klemmen ind over underpladen på toppen/låget af 3-benet og slip logoet/klemmen således, at den griber om underpladen.
3. Hvis man ønsker at fjerne krydderiholderen efter brug, tages kværnene først ud af holderen. Løft igen toppen/låget på 3-benet, tryk på logoet/klemmen og træk krydderiholderen ud.
4. SIKKERHED: Sørg altid for at Bon-fire udstyret holdes under opsyn af en voksen, så børn eller husdyr ikke kan komme til skade, mens det er i brug. Der skal udvises stor forsigtighed med den levende ild og gløderne. Ved forbrænding, yd da førstehjælp og søg straks læge.

1. The spice holder and mills can be used with the tripod, or simply placed directly on the table.
2. When using the spice rack on the Bon-fire tripod, wait until cooking on the tripod is under way, i.e. until there is no longer a risk of tall flames. Remove the mills from the holder before placing the spice rack on the tripod. Take hold of the spice holder with one hand, press on the logo so that the beak/clamp opens very slightly. With your other hand, raise the top/lid of the tripod slightly and press the beak/clamp onto the lower plate on the top/lid of the tripod, then release the logo/clamp, ensuring that it grips the lower plate.
3. If you wish to remove the spice rack after use, first remove the mills from the holder. Raise the top/lid of the tripod again, press the logo/clamp and pull the spice holder out.
4. SAFETY FIRST: Always make sure the Bon-fire equipment are used with adult supervision to avoid injury to children or pets. Great care must be taken with the flame and embers. In the event of burns, administer first aid and seek immediate medical attention.

1. Gewürzständer und Mühlen werden zusammen mit dem Dreibein benutzt – oder einfach als Ständer direkt auf dem Tisch.
2. Soll der Gewürzständer am Bon-fire Dreibein angebracht werden, so ist abzuwarten, bis mit der Zubereitung der Speisen auf dem Dreibein begonnen worden ist, d. h. wenn keine Flammen mehr hochschlagen. Bevor der Gewürzständer auf dem Dreibein angebracht wird, die Mühlen aus dem Halter nehmen. Den Gewürzständer mit einer Hand greifen und auf das Logo drücken, damit sich die Klaue/Klemme leicht öffnet. Oberteil/Abdeckung des Dreibeins mit der anderen Hand leicht anheben und die Klaue/Klemme auf die Unterplatte der Abdeckung drücken. Logo/Klemme loslassen, so dass sie die Unterplatte umgreift.
3. Zum Abnehmen des Gewürzständers nach Gebrauch zunächst die Mühlen aus dem Halter nehmen. Oberteil/Abdeckung des Dreibeins wieder anheben, auf Logo/Klemme drücken und den Gewürzständer herausziehen.
4. SICHERHEIT. Die Bon-fire Aufsätze sind stets von einem Erwachsenen zu beaufsichtigen, damit Kinder oder Haustiere beim Gebrauch nicht zu Schaden kommen. Offenes Feuer und Glut sind mit äußerster Vorsicht zu behandeln. Bei Verbrennungen Erste Hilfe leisten und sofort den Arzt aufsuchen.
- .